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Skrivelse från Socialdemokraterna i Region Kronoberg till hälso- och sjukvårdsnämnden 

 

Många medarbetare uttrycker att man inte upplever att ledningen på politisk 
och tjänstemannanivå är tillräckligt närvarande. Detta kan givetvis vara symptom 
på många saker och det finns ingen enkel lösning. Det som står klart är att det 
är mycket angeläget för regionen att se över hur vi kan se till att vända 
utvecklingen att ledningen, både politisk och tjänstemannamässig, inte upplevs 
som närvarande.  
 
Visst arbete för att förbättra situationen pågår redan. Exempelvis beslutade 
regionstyrelsen i februari att tillsätta en extern utredning för att se på vilka sätt 
internkommunikationen kan förbättras. Det är viktigt men kommer inte att 
räcka. 
 
Vi tror att det kan vara bra att se över hur regionen på bästa sätt kan organisera 
sig rent organisatoriskt för att upplevas så närvarande som möjligt. Om vi tittar 
bakåt i Region Kronobergs historia, då landsting, har det exempelvis funnits 
varsin sjukhusstyrelse och sjukhuschef för Ljungby lasarett och Växjö lasarett. 
 
Med anledning av ovanstående föreslår vi hälso- och sjukvårdsnämnden att: 
 

▪ Ge hälso- och sjukvårdsdirektören i uppdrag att ta fram förslag på 
åtgärder för hur den lokala styrningen av Ljungby lasarett och Växjö 
lasarett kan öka.  

▪ Begära att organisationsutskottet lyfter frågan om hur den politiska 
ledningen av hälso- och sjukvården bäst organiseras.  
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